## YIC 裕中企業股份有限公司 Yuechung International Corp. (YIC)

H/Q: 新北市汐止區新台五路一段 79 號 20 樓之 4 (遠東世界中心 C 棟) 台灣汐止公司 20F-4, No.79, Sec.1, Xintai 5th Rd., Xizhi Dist., New Taipei City 22101, Taiwan

**TEL:** 886-2-2698-2191 (REP.) **FAX:** 886-2-2698-2192 / 2698-2193

E-MAIL: <u>service@yic.com.tw</u> URL: <u>www.yic.com.tw</u>

## RBA 企業社會責任承諾書

本公司(裕中企業股份有限公司)特此聲明,將依循 責任商業聯盟行為準則(Responsible Business Alliance, RBA Code of Conduct)最新版之規範,並確保相關要求在本公司經營活動中全面落實。

## 我們承諾:

- 嚴格遵守與勞工權益、職業安全與健康、環境保護、道德規範及管理制度相關之規定;
- 積極推動該準則在內部及供應鏈各層級的實施,以確保供應鏈運作符合責任與永續的目標;
- 定期檢視並改善執行情況,以達成長期社會責任與永續發展之承諾。

We, including all group subsidiaries and affiliates, hereby declare our commitment to fully comply with the most recent version of the Responsible Business Alliance (RBA) Code of Conduct.

## Our pledge includes:

- Ensuring compliance with all requirements of the Code relating to labor rights, occupational health and safety, environmental protection, ethical conduct, and management practices;
- Actively promoting the implementation of the Code throughout our internal operations and across our supply chain;
- Continuously monitoring and improving compliance in order to uphold corporate social responsibility and achieve sustainable development goals.